
Twee dingen zijn me vandaag opgevallen 
De eerste is dat de ChristenUnie  hier in deze gemeente nog al  van leer trekt tegen Gemeentebelan-
gen in hun website staat onder meer het volgende te lezen, ik citeer “: de ChristenUnie  wil het samen 
doen met de inwoners, dus voor de belangen van de gemeente opkomen met andere woorden voor 
de belangen van de inwoners. ”Van ik naar samen”  maar daar hoort u de komende tijd nog veel meer 
over. Dit is wel heel wat anders dan Gemeente Belangen. Wat een gemiste kans als je je eigen naam 
geen eer aan doet. “ einde citaat 
Nu heb ik in de afgelopen 4 jaar er niets van gemerkt dat de Christenunie  samen met de inwoners 
voor de belangen van die inwoners wil opkomen. Immers er is in de afgelopen decennia met de Chris-
tenunie of GPV praktisch altijd in de raad aanwezig geweest maar pas toen Gemeentebelangen in het 
college vertegenwoordigd is, is de werkelijke inspraak  voor de burger  tot stand gekomen. Heeft de 
Christenunie ook in elk dorp een ieder de gelegenheid gegeven mee te praten over de  inzet van de 
Christenunie tot dusver en de inzet van deze partij tot dusver ?  Wij wel!  Wanneer zijn de scholen, 
sporthallen, nieuwe Ufkenshuis, snelle internetverbinding,  eilandenrijk  enz enz gerealiseerd voor de 
burger in Slochteren. Ja , niet door ons maar wel met ons en toevallig in deze raadsperiode. Toeval?  
U hoort mij niet zeggen dat de “ Christenunie” zijn naam geen eer aan doet maar een dergelijk kreet 
slaken ten opzichte van Gemeentebelangen zonder onderbouwing vind ik niet erg sterk en dan druk ik 
mij voorzichtig uit. 
Het andere punt is wat vandaag in het “ Dagblad” stond over de klacht van de boeren over de relatief 
grote onttrekking van de landbouwgrond   aan het areaal van landbouwgrond  in Slochteren. Ik wijs de 
woordvoerder van de boeren dhr Schepel die wordt geciteerd in de krant erop dat  Gemeentebelan-
gen van meet af aan tegen de Kromte heeft gestemd en dit omdat wij goede nota hebben genomen 
van hetgeen tegenstanders hebben aangevoerd. De CDA en de VVD die het zo voordoen alsof zij 
alles voor de landbouw doen en deden stemden van ganser harte voor de onttrekking van 18 ha aan 
de landbouw?  En de Chistenunie , die het zo graag samen wil doen met de inwoners, was ook  altijd 
al een groot voorstander. Oh ja, wij hebben dus niet tegengestemd nadat wij eerst de knopen telden in 
de raad, als U begrijpt wat ik bedoel. 

 


